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فغانی: مثل ایران 
خبری از محرومیت نبود

داور بین المللی فو تبا ل ایران می گوید مسؤولان 
AFC قبول داشتند اشتباه داور ژاپنی در دیدار 
کره جنوبی - اردن انس��انی بوده و مسؤولان او را 
دل��داری می دادند و همچنان که می بینید مثل 
ای��ران خبری از محرومیت هم نیس��ت. علیرضا 
فغانی در گفت وگو با ایس��نا، درباره داوری بازی 
اردن – کره گفت: بعد از بازی همه می دانستند 
کمک داور ژاپنی به اشتباه آفساید گرفته ولی در 
 عین  حال همه می دانس��تند این اشتباه انسانی 
است و پیش می آید به طوری که وقتی به هتل 
بازگشتیم مس��ؤولان که او را دیدند در آغوشش 
 AFC گرفته و دل��داری دادند. او درباره پاس��خ
به ش��کایت اردنی ها تصریح کرد: اردنی ها طبق 
حق و حقوقی که داش��تند از کم��ک داور ژاپنی 
ش��کایت کردند و AFC هم پاسخ داد اشتباه از 
جانب کمک داور ژاپنی یک اش��تباه انسانی بود 
ولی این موضوع به نتیجه  هیچ ربطی ندارد. داور 
بین المللی فو تبا ل ایران ا دا مه  داد: مسؤولان خود 
می گفتند امکان دارد اشتباه رخ دهد و بیشتر به 
کمک داور ژاپنی دلداری می دادند. حتی در آنجا و 
در جواب AFC از مسائلی که در ایران داوران با 
آن روبه رو می شوند از جمله محرومیت از داوری 
هیچ صحبتی نشد و بیشتر بحث حمایتی است 
به طوری که با داخل ایران قابل قیاس نیس��ت. 
داور بین المللی فو تبا ل ایران با تاکید بر اینکه آنجا 
هر داور نمره جدا می گرفت و نمره گرفتن تیمی 
نبوده است، گفت: ما آنجا به صورت تیم نبودیم. 
از ایران من و رضا سخندان بودیم در نتیجه  این 
طور نبود که اردنی ها از سیس��تم داوری شکایت 
کنند،  بلکه آنها از کمک داور ژاپنی شکایت کردند. 

هر داور در این مسابقه نمره خود را می گرفت.

رکورد قابل توجه بنزما
مهاجم فرانسوی سفیدپوش��ان مادریدی در 
فصل جاری عملکرد فوق العاده ای داش��ته است. 
کری��م بنزم��ا در فصل ج��اری در 20 ب��ازی از 
رقابت های مختل��ف 21 گل برای رئال مادرید به 
ثمر رسانده است. او این روزها مؤثرترین بازیکن 
در پس��ت خودش در قاره سبز به شمار می رود و 
یکی از کسانی که پا به پای او پیش می رود، روبرت 
لواندوفسکی از بایرن مونیخ با 25 گل زده در 27 
بازی است. بنزما که این فصل بهترین شروع تمام 
دوران حرف��ه ای خود را تجربه می کند، با 17 گل 
زده در رقابت ه��ای لالی��گا بهترین گلزن تیمش 
اس��ت و از این حیث حتی از کریستیانو رونالدو، 
ستاره پرتغالی رئال مادرید هم پیشی گرفته است. 
این مهاجم فرانسوی تا به این جای فصل جاری 
به طور میانگی��ن در هر 69 دقیقه یک گل برای 
کهکش��انی ها زده، این در حالی است که او هرگز 
از رکورد یک گل در 100 دقیقه هم نگذشته بود. 
در س��ال جدید می��ادی )2016( بنزما در تمام 
4 بازی که برای تیم اول ش��هر مادرید به میدان 
رفته، گلزنی کرده است. در اروپا کریم مؤثرترین 
مهاجم بوده است و پس از او لواندوفسکی، مهاجم 
بایرن مونی��خ قرار دارد که به طور میانگین در هر 
77 دقیق��ه یک گل به ثمر رس��انده اس��ت. این 
مهاجم لهس��تانی جزو بازیکنانی اس��ت که رئال 

نسبت به جذبش عاقه مند است.

ژروینیو به تیم »هبئی« چین پیوست
مهاجم ساحل عاجی جالوروسی رسماً از این 
تیم جدا ش��د و با یکی از باشگاه های سوپرلیگ 
چین قرارداد بس��ت. ژروینیو که روز )دوشنبه  از 
ش��رکت در تمرینات رم خ��ودداری کرد، به طور 
 رس��می از این تیم جدا ش��د و با عقد قراردادی 
15 میلیون یورویی به تیم »هبئی چاینا فورچون« 
چین که به تازگی به سوپرلیگ چین صعود کرده 
است، پیوست. ساباتینی، مدیر ورزشی باشگاه رم 
تایید کرد که ژروینیو از این باش��گاه درخواست 
ک��رده ب��ا انتق��ال او از پایتخت ایتالی��ا به چین 
موافقت کنند. در حالی که تصور می شد جیانگسو 
سونینگ مقصد بعدی ژروینیو باشد، روز سه شنبه 
ش��بکه اس��کای اعام کرد تیم هبئی با مهاجم 

ساحل عاجی به توافق رسیده است.

٨ بخیه روی کتف ملی پوش بسکتبال
بهن��ام یخچالی، ملی پوش بس��کتبال ایران 
بعد از دیدار نفت آبادان و پتروش��یمی بندرامام 
به دلیل جنجال تماش��اگران مجبور شد کتف 
پاره اش را ٨ بخیه بزند اما مش��خص نیست این 
جراحت بر اثر ضربه چاقو بود یا برخورد صندلی.  
تب جنجال و درگیری بسکتبال را هم فراگرفته 
است و بعد از گرگان این بار نوبت آبادان بود که 
اتفاقات ناخوشایند چهره بازی را زشت کند. دیدار 
تیم های نفت آبادان و پتروش��یمی بندر امام در 
هفته بیست ودوم لیگ برتر بسکتبال در حالی با 
حس��اب 7٨ بر 64 به سود پتروشیمی به پایان 
رسید که این مسابقه در پایان با حادثه ای ناگوار 
برای بهنام یخچالی، ملی پوش بس��کتبال و تیم 
پتروشیمی همراه بود. در پایان مسابقه یخچالی از 
ناحیه کتف با ضربه ای که گفته می شود به وسیله 
چاقو بوده است، ضربه می خورد. کتف یخچالی 
پس از این اتفاق حدود ٨ بخیه زده می ش��ود. از 
س��وی دیگر گفته می شود ضربه صندلی باعث 

مصدومیت این بازیکن شده است.

پشت پرده رابطه مخدوش شده خاکپور 
و مایلی کهن

امان از مصاحبه های بی موقع
برخاف آنچه همگان تص��ور می کنند این 
روزها رابطه خاکپور و مایلی بسان سابق خوب 
نیست. محمد خاکپور به خاطر شرایط به وجود 
آمده بس��یار ناراح��ت اس��ت. روزی که محمد 
مایلی کهن را به عنوان مته��م روانه زندان اوین 
کردند از بین همه شاگردان سابق او فقط محمد 
خاکپور بود که در آنجا حضور داش��ت و از قضا 
علیه علی دایی مصاحبه ای را با خبرنگاران انجام 
داد. پیرو همین رابطه قوی بود که پس از انتخاب 
خاکپور به عنوان سرمربی تیم امید، با خواست او، 
مایلی کهن به عنوان مدیر فنی انتخاب شد.  در 
بسیاری از مسائل مثل خط خوردن نوراللهی یا 
بازی دادن به چشمی در پست دفاع می شود رد 
پای مایلی کهن را دی��د اما پس از ناکامی ایران 
مقابل ژاپن، خاکپور اعام کرد بهتر است فقط او 
پاسخگو باشد و کسی در این مورد لازم نیست 
مصاحبه کند اما محمد مایلی کهن همان کاری 
را کرد که خیلی ها منتظرش بودند، مصاحبه های 
پرتعداد مایلی کهن که حتی در استودیوی شبکه 
خبر حاضر شد، تنها فشار موجود روی خاکپور 
را بیشتر کرد. این اتفاق چیزی نبود که سرمربی 
تی��م امید انتظارش را داش��ت.  وی اعام کرده 
بزودی به آمریکا بازمی گردد و عاقه ای به ادامه 
مربیگری در ایران ندارد اما گویا درباره مساله تیم 
امید، خاکپور قصد داش��ت سناریوی خودش را 
پیش ببرد که مایلی کهن با مصاحبه های پرتعداد 
مانع از انجامش ش��د. رابطه این دو بسیار گرم 
بود اما پس از بازگش��ت تیم امید از قطر، گفته 

می شود رابطه آنها بد شده است.  
واکنش فدراسیون به اظهارات مایلی کهن ■

فدراس��یون فوتبال که این روزها به خاطر 
نرس��یدن تیم امید به المپیک مورد انتقاد قرار 
گرفته، به اظهارات اخیر خاکپور و مایلی کهن 
پاسخ داد. یک افش��اگری هم درباره پیشنهاد 
مایلی کهن صورت گرفته است.  به گزارش شفقنا 
ورزش��ی، امیرحسین حسینی به اتفاقات اخیر 
پیرامون تیم امید و فدراسیون فوتبال واکنش 
نشان داد و گفت محمد خاکپور در مصاحبه با 
برنامه 90 عنوان کرد چرا بعد از اتمام مسابقات 
هیچکس از ما تشکر نکرد؟ نمی دانم آیا ایشان 
در جریان تشکر فدراس��یون فوتبال بافاصله 
بعد از بازی با ژاپن هستند یا خیر اما این اقدام 
که ب��رای اولین بار و پس از حذف تیم صورت 
پذیرفت و مورد انتقاد بس��یاری از رسانه ها نیز 
قرار گرفت، توسط فدراسیون فوتبال انجام شد 
و برخی رس��انه ها عنوان داشتند: »اقدام جالب 
فدراس��یون فوتبال بعد از حذف تیم ملی امید. 
«رئیس روابط عمومی فدراسیون در ادامه بیان 
کرد: آقای خاکپور شما که می گویید از ما تشکر 
نشد، آیا زمانی که فدراسیون فوتبال و شخص 
رئیس فدراسیون برای حضور شما در نیمکت 
تیم ملی تاش کرد، از فدراسیون فوتبال تشکر 
کردی��د؟ همه می دانید که م��درک مربیگری 
شما مورد قبول کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار 
نگرفته بود و به رغم همه مشکات و موانعی که 
بر س��ر این راه وجود داشت، فدراسیون فوتبال 
از تم��ام ابزار خود اس��تفاده کرد تا ش��ما روی 
نیمکت تیم ملی فوتبال امید ایران بنش��ینید. 
کمی صادق باش��یم. آیا شما تشکر کردید؟ در 
حالی که تا این لحظه و بعد از انتقاد شما در این 
باره مجبور به پاسخگویی شدیم.  وی گفت: اما 
بازگردیم به صحبت های چند وقت اخیر مدیر 
فنی تیم ملی امید. محمد مایلی کهن در زمره 
افراد با سابقه، تاشگر و زحمتکش فوتبال ایران 
است که زحمات زیادی برای این تیم و تیم های 
ملی ایران در رده های مختلف کشیده اند و من 
شخصا احترام زیادی برای ایشان قائل هستم اما 
انتقاد وارده بر ایشان این است: چرا پس از آنکه 
فدراسیون فوتبال سرمربی تیم ملی بزرگسالان 
را ممنوع المصاحبه کرد و از ایشان خواست تنها 
در مورد مس��ائل فنی صحبت کند و سرمربی 
تیم ملی مطابق قرارداد خود با فدراس��یون این 
کار را انجام داد، شما این کار را نکردید؟ آیا در 
این زمینه با شما صحبت نشد در حالی که همه 
رسانه ها و مردم می دانند که فدراسیون فوتبال 
بارها در این خصوص تذکراتی را به شما داد که 
متاسفانه هیچگاه انجام نشد. بله صحبت کردن 
درباره مسائل فنی در زمره وظایف و اختیارات 
مربی و اعضای کادر فنی است در حالی که سایر 
موارد و مسائل و به خصوص مباحث مدیریتی 
در حیط��ه اختی��ارات س��رمربی و کادر فنی 
تیم ملی نبوده و در اختیار فدراس��یون فوتبال 
است که شما متاس��فانه این موضوع را رعایت 
نکردید.  رئیس روابط عمومی فدراسیون فوتبال 
در ادامه بیان کرد: دلیل انتقادهای بی ش��مار و 
مصاحبه های مکرر ش��ما را در مورد سرمربی 
تیم مل��ی نمی دانم اما حتما خاطرتان هس��ت 
روزی را که جنابعالی به همراه آقای فریادشیران 
به دفت��ر رئیس فدراس��یون آمدید ت��ا درباره 
موضوعی با ایش��ان صحبت کنید. البته از قضا 
بنده و آقای محمدنبی، دبیرکل وقت فدراسیون 
نیز در دفتر ایشان بودیم. حتما یادتان می آید 
که چه پیشنهادی در خصوص آقای کی روش و 

مربی معروف ترکیه ای دادید؟

گزارش اخبار

 نخستین س��وال پس از انتشار چند چک که 
طبیعتا تبدیل به پول نش��ده بود، از س��وی فرهاد 
مجیدی در این برهه این بود؛ چه لزومی داش��ت؟ 
اتفاقی که به خاطر ف��وت همایون بهزادی خیلی 
زود فراموش ش��د، از س��وی دیگر مجی��دی آن را 
از صفحه اینس��تاگرامش حذف ک��رد.  اصلی ترین 
موضوعی که مدیریت فعلی باشگاه استقال سعی 
دارد در مقابله با هجمه هواداران که می گویند چرا 
همانند زمان گذشته، قادر به خرید بازیکنان جدید 
نیستید، نقد نوع مدیریت فتح الله زاده است. چندی 
قبل باشگاه استقال در یک بیانیه بی آنکه نامی از 
علی فتح الله زاده بیاورد مدعی ش��د قرار نیس��ت با 
خرج کردن چک های شخصی و بامحل  فقط بر 
قرض های باشگاه افزوده شود. این دقیقا همان روش 
خاص علی فتح الله زاده بود که پس از نشست با هر 
بازیکنی، به هر ترتیبی بود وی را مجاب به امضای 
قرارداد می کرد. روش ب��ه این صورت بود که ابتدا 
از دس��ته چک شخصی اش استفاده می کرد، بعد از 
امضای قرارداد به هر بهانه ای آن چک ها را می گرفت 
و چک باش��گاه را به بازیکنان می داد. حالا بازیکن 
بدود دنبال پ��ول.  وزیر ورزش و جوانان با انتقاد از 
این نوع مدیریت هزینه زا، هم فتح الله زاده را برکنار 
کرد هم محمد رویانیان را که تقریبا چنین روشی 
را در دس��تور کار داشت. نتیجه هم بدهی چند ده 
میلیاردی دو باشگاه سرخابی بود. مدیران سابق این 
دو تیم خودشان می گویند نهایت 30 تا 40 میلیارد 
تومان بدهی به جا گذاشته اند که بخش اعظمی از 
آن بدهی انباش��ته از زمان گذش��ته بود اما وزارت 
ورزش روی اعدادی نزدیک به 100 میلیارد تومان 
نظر دارد. برای اینکه وزارت ورزش و مدیریت فعلی 
استقال بتواند پرده از این نوع تیمداری)خرج چک 
بامحل( بردارد و معایب آن را به هواداران نشان دهد 
از یک مهره فوق العاده محبوب مثل فرهاد مجیدی 
استفاده کرد. علی فتح الله زاده ابتدای هفته گذشته 
وقتی بیانیه باش��گاه استقال را دید از روش سابق 
خودش دفاع کرد و گفت اگر بازگردد باز هم چک 
می دهد حتی اگر مدیران فعلی از او چک بخواهند 
وی حاضر اس��ت به آنها کمک کند! در همین اثنا 
بود که ناگهان فرهاد مجیدی تمام چک هایی که در 
چند سال اخیر از فتح الله زاده گرفته بود را کنار هم 
قرار داد و برای هوادارانش روی اینستاگرام گذاشت. 
این قطعا بزرگ ترین ضربه به علی فتح الله زاده بود 
که به تازگ��ی اعام کرده می خواهد شانس��ش را 

در انتخابات فدراسیون فوتبال امتحان کند. وقتی 
محبوب ترین س��تاره حال حاضر آبی ها، اینگونه با 
نمایش چک هایش مدیریت فتح الله زاده را زیر سوال 
برد، دیگر مصاحبه های بعدی و تقاهای مدیر سابق 
آبی ها کارگر نیفتاد. اما گویا تماس تلفنی فتح الله زاده 
با مجیدی موجب ش��د چندی بعد، پیشکس��وت 
باشگاه استقال، این پست را از صفحه رسمی اش 
حذف کند.اما قطعا آنچه مدیران فعلی استقال و 
مهم ت��ر از آن مردان وزارت ورزش در تخریب علی 
فتح الله زاده به کار بستند، موثر واقع شد. از این رو با 
وجود انفعال سوال انگیز مدیریت فعلی استقال در 
بازار نقل وانتقالات زمستانی، دیگر کسی نمی گوید 
جای فتح الله زاده خالی. آنچه امروز برای اس��تقال 
و مدیرانش باقی مانده، ده ها میلیارد تومان بدهی 
انباشته شده است که پیرو مدیریت غلط هزینه زا به 
وجود آمد. وقتی ستاره محبوبی مثل فرهاد مجیدی 
هنوز مبلغی بیش از یک میلیارد تومان از استقال 
طلب دارد باید پرس��ید مابقی که زورشان به اندازه 

مجیدی نبود چقدر می خواهند؟ 
دلخوری و ناراحتی مظلومی از افشارزاده ■

وضعیت برای پرویز مظلومی چندان خوش��ایند 
نیست چرا که باشگاه نتوانسته هیچ یک از بازیکنان 

مورد نیازش را جذب کند. عنوان شده غیبت مظلومی 
در تمرین استقال بی ربط به دلخوری او از افشارزاده 
نیس��ت. پرویز مظلومی از یک سو خودش را وامدار 
بهرام افشارزاده می داند، از سوی دیگر از مدیرعامل 
اس��تقال به صورت س��فت و س��خت دلخور است 
که چرا در نیم فصل نتوانس��ته هیچ یک از بازیکنان 
مورد نیازش را جذب کند.  در ابتدای فصل بیش��تر 
اعضای هیات مدیره استقال اعتقاد داشتند اولویت 
برای انتخاب سرمربی در ابتدا استیماچ است، سپس 
علیرضا منصوریان. یکی از اعضای مجمع به تازگی 
در مصاحبه خودمانی با یکی از دوستان خبرنگارش 
ف��اش کرده بود که اص��ا مظلومی بین گزینه های 
مطرح ش��ده نبود اما بهرام افشارزاده ورق را به سود 
مظلومی برگرداند.  درست در شرایطی که استیماچ 
کروات حاضر شد به استقال تخفیف نهایی را بدهد 
ناگهان افشارزاده با مظلومی یک نشست برگزار کرد 
و دست آخر این مربی در حالی  که هیچ پیشنهادی 
نداشت به عنوان س��رمربی استقال انتخاب شد. از 
این رو س��رمربی آبی ها خودش را مدیون افشارزاده 
می داند ک��ه در چنین وضعیتی که حتی تیم هایی 
مثل پدیده هم حاضر نبودند مظلومی را جذب کنند 
او را به اس��تقال آورد.  اما آنچه در طول تعطیات 

نیم فصل بر سر مظلومی آمد داستان جداگانه ای دارد. 
سرمربی آبی ها چندی پیش در مصاحبه ای نسبت به 
عدم جذب بازیکنان مورد نظرش واکنش نشان داد 
که افشارزاده بافاصله به آن مصاحبه معترض شد 
به طوری که مظلومی خیلی س��ریع صحبت هایش 
را تلطیف کرد!   اما سرمربی استقال انتظار داشت 
دست کم یکی، دو بازیکن از لیستش به این تیم بیایند 
که در نهایت تعجب، باشگاه در یک بیانیه اعام کرد 
هیچ یک از بازیکنان قابل خرید نبودند، از این رو ما 
نمی توانیم آنها را بگیریم! حتی بحث چک های سابق 
فتح الله زاده هم به میان آمد تا به مظلومی گوش��زد 
ش��ود دیگر خبری از آن کارهای فراقانونی نیست.

مظلومی منتظر بود دست کم چند برزیلی خوب به 
تیمش افزوده ش��وند اما برخاف اخبار رسانه ها این 
هم تا این لحظه محقق نش��ده و سرمربی استقال 
در تماس تلفنی به افشارزاده گفت وقتی همه رقبای 
ما خودشان را تقویت کردند آن وقت من چگونه باید 
ص��در جدول را با ای��ن وضعیت حفظ کنم؟ به نظر 
می رسد دست کم بخشی از گایه های مظلومی بحق 
باشد اما همانطور که شرحش رفت او جایگاه خود را 
از افشارزاده دارد از این رو باید طوری واکنش نشان 

دهد که نه سیخ بسوزد، نه کباب.

در حالی که دبیرکل فدراس��یون فوتبال ایران 
بعد از تصمیم AFC گفته  این حکم به سود ایران 
صادر ش��ده، دبیرکل فدراسیون فوتبال عربستان 
نیز می گوید از رای صادره بس��یار خوشحال است. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره تنش بین ایران و 
عربستان که به فوتبال هم کشیده شده بود، تشکیل 
جلسه داد و تصمیم گرفت بازی های نمایندگان این 
2 کشور را به تعویق بیندازد تا 2 کشور تا 25 اسفند 
دعوای خود را حل کنند، در غیر این صورت بازی 
در زمینی بی طرف برگزار خواهد شد. این تصمیمی 
که AFC گرفت، باعث خوش��حالی س��عودی ها 
ش��ده اس��ت و این کاما قابل پیش بینی هم بود، 
چرا که بس��یار بعید به نظر می رسد تنش سیاسی 
بین ایران و عربس��تان به این زودی حل شود و در 
نهایت هم کنفدراسیون فوتبال آسیا مجبور می شود 
تصمیمی را بگیرد که س��عودی ها مدت هاست به 
دنبال آن هستند. »احمد خمیس« عضو سعودی 
کمیته برگزاری رقابت های لیگ قهرمانان آس��یا و 
دبیرکل فدراسیون فوتبال عربستان دراین باره به 
الریاضیه عربستان گفت: تصمیمی که کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا گرفت بیانگر موفق بودن تاش های 
عربس��تان برای بازی نکردن در خاک ایران اس��ت 
و این باعث خوش��حالی ما شده اس��ت. وی افزوده 
است: این تصمیم مقدمه ای برای انتقال بازی های 
نمایندگان عربس��تان با ای��ران در زمینی بی طرف 
اس��ت. ما به همراه برادران اماراتی خود کشور قطر 
را پیش��نهاد داده ایم و ایران ه��م در این مدتی که 
AFC فرصت داده باید کش��وری را پیشنهاد دهد 
یا اینکه به مش��کات سیاس��ی خود پایان دهد و 

اساسا مشکات کنونی را حل 
کند. علیرضا اس��دی دبیرکل 
فدراس��یون فوتب��ال ک��ه به 
عنوان نماینده فوتب��ال ایران 
در نشس��ت قطر حضور یافته 
بود در گفت وگویی با اشاره به 

نتایج این نشس��ت گفته است: »اینکه به 2 کشور 
زمان دادند تا باهم تفاهم کنند و روابط شان عادی 
شود شکست است؟ در جلسه همه اسناد بر علیه ما 
بود اما ما در نهایت توانستیم قاطعانه پیروز شویم«.

شیخ سلمان با یک تیر 2 نشان زد ■
تصمیمات AFC درباره اختافات اخیر ایران و 
عربستان و تعیین ضرب  الاجل برای حل مشکات 
2 کشور بسیار زیرکانه بود که در این گزارش به آن 
می پردازیم. کنفدراسیون فوتبال آسیا در روزهای 
گذشته برای بررس��ی اختافات ایران و عربستان 
در زمینه برگزاری رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
جلسات متعددی را با حضور مسؤولان 3 فدراسیون 

عربستان، ایران و امارات در دوحه برگزار کرد.
AFC در نخس��تین جلس��ه ای ک��ه در دوحه 
روز یکش��نبه)4 بهم��ن( برگزار ش��د ب��ه دلایل 
فدراسیون های 3 کشور گوش داد اما در پایان این 
جلسه به صورت زیرکانه ای مسؤولیت تصمیم گیری 
 )ICSS(نهایی را به سازمان امنیت بین الملل ورزش
واگذار کرد زیرا این ش��رایط را امنیتی اعام کرد و 

خواست این سازمان به عنوان 
یک سازمان مستقل به بررسی 
امنیتی 2 کش��ور بپردازد تا به 
AFC در تصمیم گیری نهایی 
کمک کن��د. AFC این روند 
عادی سازی اوضاع را ادامه داد 
تا اینکه دوش��نبه 5 بهمن  جلس��ه دوم خود را با 
 AFC .حضور مس��ؤولان 3 فدراسیون برگزار کرد
از فدراس��یون امارات خواست که مسابقاتش طبق 
روال در ای��ران برگزار ش��ود و او امنیت بازیکنانش 
را در ایران با تدابی��ر امنیتی بالا تضمین می کند. 
این تصمی��م AFC به ظاهر به نفع ما بود اما این 
را باید بدانیم که امارات با ما مش��کل نداشت ولی 
خودش را به این جوس��ازی سعودی ها اضافه کرد 
تا بر این اختافات دامن بزند! حال آیا این تصمیم 
AFC ب��ه نفع ما بوده اس��ت؟ قضیه مهم این بود 
ک��ه AFC رای نهایی خود را ص��ادر کرد و اظهار 
داش��ت که موض��وع اختاف ایران و عربس��تان تا 
تاریخ 15 مارس )25 اسفند( در تعلیق است یعنی 
این 2 کش��ور تا این تاریخ باید مش��کات سیاسی 
 AFC خ��ود را حل کنند در غیر این صورت خود
دست به کار می شود و کش��وری بی طرف را برای 
بازی های ایران و عربستان در لیگ قهرمانان آسیا 
انتخ��اب می کند. با این تصمیم AFC مس��ؤولان 
فدراس��یون  های 2 کشور با این خیال که هر کدام 

در این جلسه پیروز شدند به کشورهایشان رفتند. 
اس��دی، دبیرکل فدراسیون کش��ورمان اعام کرد 
همه ش��رایط ضد ما ب��ود اما ما توانس��تیم از این 
جلسه س��ربلند بیرون بیاییم زیرا آنها آمده بودند 
تا کش��ور بی طرف را برای میزبانی بازی ها انتخاب 
کنند. در مقابل عربس��تانی ها هم در رس��انه های 
خود بیان کردند AFC درخواس��ت آنها مبنی بر 
عدم برگزاری بازی های نمایندگانشان در ایران را 
پذیرفته است! احمد خمیس، دبیرکل فدراسیون 
عربس��تان نیز اظهار داش��ت AFC خطر امنیت 
بازی ه��ا در ای��ران را پذیرفت و ح��ق را به ما داد! 
همچنان که دیدیم 2 فدراسیون ایران و عربستان 
ه��ر کدام ادع��ا می کنند پیروز می��دان بودند اما 
حقیقت چیست؟ آیا این تاریخی که AFC برای 
حل مشکات سیاسی 2 کشور تعیین کرده است 
با مقاصدی نبوده است؟ با نگاه به تاریخ برگزاری 
انتخابات ریاست جدید فیفا که در تاریخ 27 فوریه 
)7 اس��فند( برگزار می شود متوجه می شویم این 
تصمیم AFC خالی از تدبیر نبوده اس��ت! شیخ 
سلمان، رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا یکی از 
کاندیداهای ریاس��ت فیفا در این دوره است. وی 
خوب می داند رای این 2 فدراسیون بزرگ در آسیا 
برای انتخابات آینده ریاست فیفا حیاتی است. در 
نتیجه در جلسات  رس��یدگی به اختافات ایران 
و عربس��تان حاضر نشد و این جلسات به ریاست 
سعود المهندی، رئیس کمیته اجرایی مسابقات و 
نایب رئیس کنفدراسیون آسیا در دوحه برگزار شد. 
شیخ سلمان خواست پشت پرده بماند و رای این 

2 فدراسیون را از دست ندهد.

ردپای مجیدی و چک هایش در زدن فتح الله زاده

جایی برای مدیریت هزینه نیست

ادعای تازه دبیرکل فدراسیون فوتبال عربستان

تلاش ها علیه ایران نتیجه داد


